
                                  P R O T O K Ó Ł   nr XXVIII/2012  
z posiedzenia sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu  
24 września 2012r. 
 
Miejsce spotkania – sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 
 
Rozpoczęcie spotkania – godzina 12.00 
 
Radni obecni  na sesji – 15 osób(zgodnie z załączoną listą obecności). 
 
Do punktu 1. 
 
Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie pan Zbigniew 
Chlubicki. 
Pan Chlubicki stwierdził na podstawie listy obecności prawomocność obrad XXVIII/12 sesji 
Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zaproponował wprowadzenie w punkcie 10 obrad projektu 
uchwały w sprawie ustalenia wykazu miejscowości położonych na terenie Gminy  
Barczewo, w których  pobiera się  opłatę  miejscową. 
 
Radni  jednogłośnie przyjęli wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
 
3.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji; 
4.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z dzia łalności  między sesjami; 
5.Informacja na temat realizacji inwestycji gminnych przewidzianych do realizacji w 2012r; 
6.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Barczewo. 
7.Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
Problemów Alkoholowych na  2012 rok. 
8.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo 
na lata 2012-2022. 
9.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2012r. 
10.Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu miejscowości położonych na terenie 
Gminy Barczewo, w których pobiera się opłatę miejscową. 
11.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Barczewo. 
12.Interpelacje i zapytania radnych. 
13.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych. 
14.Sprawy różne i wolne wnioski. 
15.Zakończenie obrad XXVIII/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Radni przyjęli jednogłośnie porządek obrad po zmianach. 
 
Do punktu 4. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa. 
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Lech Jan Nitkowski: 
 
-29 sierpnia br odebraliśmy na Zamku Królewskim  w Warszawie statuetkę i dyplom za 
zajęcie I miejsca w kategorii „Modernizacja Roku 2011” za rewitalizację wschodniej części  
Starego Miasta – Plac Ratuszowy w Barczewie. 
Wzrasta zainteresowanie naszym miastem. 
-8 września br w Barczewku odbyły się Dożynki Gminne; 
-przyjechała grupa uczniów na wymianę z Gminy Hagen a.T.W; 
-15.09 br odbył się na ORLIK-u  I Turniej Piłki Nożnej „Barczewski ORLIK”; 
-16.09 br Barczewo odwiedziło Stowarzyszenie z Niemiec; 
-trwają prace przy regulacji rzeki Kiermas; 
-trwa przebudowa drogi do ORLIK-a; 
-ogłoszony został przetarg na przebudowę  chodnika na ul.Wojska Polskiego; 
-trwa postępowanie dotyczące przebudowy ulicy Orzeszkowej – ułożenie chodnika na 
odcinku, gdzie w ubiegłym roku ułożono nawierzchnię tej ulicvy w kostce betronowej; 
-dokumentacja projektowa na budynek socjalny ma być gotowa do 15 grudnia 2012r; 
-na ulicy Warmińskiej będą budowane trzy budynki 3-kondygnacyjne z użytkowym 
poddaszem. Budował będzie TECHBET; 
-ogłoszony został przetarg na wybór Inżyniera Kontraktu; 
-ogłoszono przetarg na e-Gminę; 
-w Szkole w Bartołtach Wielkich do użytku oddana została kuchnia; 
-23 września  odbył się I rodzinny rajd rowerowy w Barczewie; 
-również 23 września odbyły się Dożynki Wojewódzkie, na których nasz wieniec z 
Barczewka otrzymał wyróżnienie; 
-intensywnie pracuje nasza Komisja Gospodarcza. Idziemy w kierunku podniesienia 
prestiżu naszej Gminy. W przyszłym roku w Barczewku w Janczarach odbędzie się 
Ogólnopolski Zjazd Ludzi Agrobiznesu; 
 
Do punktu 5. 
 
Informację na temat realizacji inwestycji gminnych przewidzianych do wykonania w 2012 r 
przedstawił pan Krzysztof Zdziarstek . 
Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
 
Pan Edward Maciejewski – w imieniu Komisji Gospodarczej dziękuję, że mamy wybrany  
projekt budynku socjalnego; 
 
Pan Tomasz Michałowski – proszę o odpowiedź na piśmie jaki jest termin realizacji  
inwestycji odwodnienia ulicy Warmińskiej i Nadrzecznej; 
 
Pan Andrzej Moszczyński – zaniepokojony jestem brakiem realizacji inwestycji w 
Łęgajnach: wykonania zbiornika oraz realizacji naprawy (wykonania) ulicy Ogrodowej.  
Jest miesiąc wrzesień a brak jest projektu nie mówiąc już o terminie wykonania. Podobnie 
sprawa remontu w przedszkolu w Łęgajnach; 
 
Pan Lech Nitkowski – ul. Ogrodowa: 
-muszę mieć zgodę na odprowadzenie wód. Istnieją jeszcze problem wód opadowych z 
gruntów prywatnych, które należy odprowadzić na teren powiatu. Musimy to przebudować 
na betonową trzysetkę – a to już będzie bolało finansowo. 
Jeżeli chodzi o staw – to składamy na Łęgajny I Skajboty wniosek. Chcemy aby to 
znalazło się w PO Ryby. Na to aby skorzystać z kredytu jest mi potrzebna państwa zgoda. 
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Nie wszystko (przeszkody) zadziało się za mojej kadencji. 
Jeżeli chodzi o inwestycję w przedszkolu w Łęgajnach to sprawa jest prowadzona przez 
MZOIZ. Ogólnie mówiąc wykonawca jest totalną porażką. Na dzisiaj zapłaci po 1000zł za 
każdy dzień zwłoki. 
Inwestycje, które nie zostana wykonane w najgorszym razie pozostana na wydatkach 
niewygasających. 
 
Do punktu 6. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Paulina Zalewska – kierownik Wydziału GNR. 
 
Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnej jest pozytywna. 
 
Pan Jan Suliński – opinia  Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Jan Suliński – wnioskuje o nie czytanie projektu uchwa ły. 
 
Radni jednogłośnie przyujęli wniosek pana Sulińskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (15)  podjęła: 
 
 
                                               U C H W A Ł Ę  nr  XXVIII(173)2012 
w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Barczewo. 
 
Do punktu 7. 
 
Pan Tomasz Michałowski – przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych przedstawił wyjaśnienia. 
 
Pan Michałowski zawnioskował o nie czytanie uchwały. 
 
Radni jednogłośnie  przyjęli wniosek. 
 
Rada Miejska  13 głosami “za” przy 2 “wstrzymujących”  podjęła: 
 
                                                U C H W A Ł Ę  nr  XXVIII(174)2012 
w sprawie  zmiany Gminnego Programu Profilaktyki I Rozwiązywania Problemów 
                  Alkoholowych na 2012 rok. 
 
Do punktu 8. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Tomasz  Michałowski – wnioskuję o nie czytania uchwały. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła wniosek pana Michałowskiego. 
 

 



                                                             - 4 - 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
 
                                           U C H W A Ł A  nr  XXVIII(175)2012 
w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Barczewo na lata  2012 
- 2022. 
 
Do punktu 9. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta. 
 
Pan Tomasz Michałowski – nasz Klub Radnych wnosi o zawieszenie wydatkowania kwoty 
27 tysięcy zł, która w proponowanej zmianie budżetowej miałaby być przeznaczona na 
remont drogi w Nikielkowie. 
Poza tym proszę o przeznaczenie 16,5 tyś.zł na ul.Traugutta i Osiedle Domków 
Jednorodzinnych. 
 
Pan Lech Nitkowski – postanowiliśmy, że to co nam zostaje z poszczególnych inwestycji 
będziemy przeznaczali na drogi. Bardzo dok ładnie analizowaliśmy z Wydz.BIOŚ na co 
przeznaczyć te środki i mam nadzieję I prośbę o zaakceptowanie zaproponowanych 
przeze mnie zmian budżetowych. 
 
Pan Jan Połowianiuk – uważam, że wniosek Klubu nie ma chyba formalnego  umocowania 
prawnego, ponieważ nie wystepuje takie zjawisko jak zawieszenie środków. To burmistrz 
odpowiada za zmiany budżetu oraz jego realizację I jako Klub tym proponowanym 
zmianom mówimy “tak”. Nikielkowo I Wójtowo  jest to najbardzie  dynamicznie rozwijający 
się teren wiejski I nie należy tego opóźniać. 
 
Pani Halina Bronka – na przedstawione przez burmistrza zmiany mówię “tak”. Jestem 
radną trzecią kadencję I do tej pory nie zdażyło się aby jakaś inwestycja nie została 
zrealizowana  przez brak jakiejś małej kwoty np. 27 tysięcy zł. Wnioskuję aby wpisać jak 
każdy radny głosował (imiennie). 
 
Pan Edward Maciejewski – chciałbym podziękować burmistrzowi za jego postawę w 
sprawie zmian budżetowych a panu panie Tomku dziwię się, że pan I pana  klub tak 
zawnioskował. Chce mnie pan i ludzi ukarać za to, że na poprzedniej sesji  tak ostro 
walczyłem o tą drogę, ale chcę powiedzieć, że państwo  tym mi ust nie zamkniecie. 
Apelowałbym o rozsądek. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – droga ta jest istotną drogą. Ograniczyć się powinniśmy tylko do 
merytorycznych wypowiedzi na temat drogi. Uchwa łę głosuje się  za jej przyjęciem lub 
odrzuceniem. 
 
Pan Tomasz Michałowski  - środki zawieszone w póżni – to był tylko skrót myślowy 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji  Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Radni  jednogłośnie przyjęli wniosek. 
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                                                U C H W A Ł Ę  nr  XXVIII(176)12 
w sprawie  zmiany budżetu gminy Barczewo na 2012r. 
 
Do punktu 10. 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pani Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Wniosek przyjęty jednogłośnie. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  przyjęła: 
 
                                              U C H W A Ł Ę  nr   XXVIII(177)12 
w sprawie ustalenia wykazu miejscowości położonych na terenie Gminy Barczewo, w 
których  pobiera się opłatę miejscową. 
 
Do punktu 11. 
 
Wyjaśnienia w temacie przedstawi ła pani Ryszarda Buga – sekretarz miasta. 
 
Zmiany do statutu wprowadzone na sesji 24.09.2012r 
 
STATUT: 
§ 42 ust.2 – komisja Oświaty 
1)Dodać lit.”e” o treści : analiza I ocena waruków nauczania I wychowania gminnych 
placówek oświaty 
 
§42 ust.5 – Komisja Rolnictwa 
1)pkt.”h” otrzymuje brzmienie: opiniowanie projektów w zakresie rozwoju gospodfarki 
wodno-ściekowej na terenie gminy, 
2)pkt.”j” otrzymuje brzmienie: opiniowanie programu ochrony zwierząt, budowy schroniska 
dla zwierząt 
 
§42 ust.6 – Komisja  do Spraw Gospodarczych I Mieszkaniowych 
1)pkt.”h” otrzymuje brzmienie: opiniowanie uchwa ł w sprawie usytuowania miejsc 
sprzedaży napojów alkoholowych oraz opiniowania projektów  w sprawie czasu pracy 
placówek handlowych, 
2)dodać pkt.”i” o treści: opiniowanie planowanych  gm,innych inwestycji 
ciepłowniczych,wodociągowych I kanalizacyjnych 
 
§42 ust.7 Komisja Regulaminowa, ust. 7 brzmi: 
 
Komisji Regulaminowej: 
 
a)opiniowanie projektów statutów: Gminy, so łectw I osiedli, 
b)opiniowanie projektów uchwa ł Rady, 
c)opiniowanie wniosków o nadanie tytu łu “Przyjaciel Gminy Barczewo”' 
d)opiniowanie wniosków o wyrażenie zgody na używanie herbu Barczewa, 
e)opiniowanie wniosków w sprawie rozwiązania stosunku pracy z radnym, w tym badanie 
okoliczności związanych z tym wnioskiem, 
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Załącznik nr 8 do Statutu 
 
REGULAMIN DZIALANIA STALYCH KOMISJI RADY 
 
§6 pkt.3 w zdaniu drugim po wyrazach “przewodniczący komisji” dodać wyrazy: “oraz 
protokolant” 
 
§6 pkt.4 otrzymuje brzmienie: 
 
4.Protokół z posiedzenia, komisja przyjmuje na kolejnym posiedzeniu, w drodze 
głosowania. 
 
Załącznik nr 5 do Statutu 
 
RERGULAMIN DZIAŁANIA KOMISJI STAŁYCH RADY MIEJSKIEJ W BARCZEWIE 
 
§21 – termin na udzielenie odpowiedzi na interpelację ustalono na 21 dni 
 
W §38 dodać ust.4,5,6,7 o treści: 
 
4.Na wniosek co najmniej 5 radnych, może być przeprowadzone głosowanie jawne 
imienne. 
 
5.Głosowanie jawne imienne  odbywa się w taki sposób, że po wywołaniu kolejno z listy 
przez przewodniczącego obrad radni wstają i wypowiadają się “za uchwałą”, “przeciw” lub 
“wstrzymuję się opd głosu”. 
Wyniki głosowania jawnego ogłasza przewodniczący obrad. 
 
6.Sposób głosowania przez radnego, o kltórym mowa w ust.5 oraz wyniki g łosowania 
odnotowywane są w protokole z sesji Rady. 
 
7.Głosowania jawnego imiennego nie przeprowadza się w sprawach formalnych. 
 
W §52 ust.2 wykreślić pkt 5(przewodniczacy reprezentuje Radę na zewnątrz). 
 
Wszystkie wyżej wymienione zmiany były przegłosowanie indywidualnie przez Radę 
Miejską w Barczewie I zostały przez nią przyjęte. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – wnioskuję o nie odczytywanie uchwały. 
 
Radni  jednogłośnie (14) przyjęli wniosek przewodniczącego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  (14)  podjęła: 
 
                                              U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXVIII(178)12 
w sprawie   uchwalenia Statutu  Gminy  Barczewo.  
 
Do punktu 12 
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Pan Edward Maciejewski zawnioskował o nie odczytywanie odpowiedzi na interpelację. 
Stwierdził również, że z pokorą zgadza się z tą odpowiedzią. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zwrócił się z zapytaniem dlaczego tak późno otrzymał wezwanie 
do usunięcia naruszenia prawa (opłata za zajęcie pasa). 
 
Pan Chlubicki zwrócił się z zapytaniem do pana Jana Sulńskiego czy Komisja  Finansów 
Publicznych będzie się zajmowała wnioskiem sołtysów o podwyżkę diet. 
 
Pan Suliński Jan odpowiedział, że Komisja zajmie się tą sprawą. 
 
Pani Halina Bronka: 
-proszę o spowodowanie ustawienia znaku ograniczenia prędkości na ulicy Sienkiewicza. 
Droga ta  jest drogą spacerową; 
-proszę usytuowanie, ustawienie koszy na nieczystości na ulicy Olsztyńskiej; 
-na ulicy Olsztyńskiej-Targowej nie są wykaszane rowy. Kto to ma robić? 
-zwracam się po raz kolejny o zamontowanie lamp oświetleniowych przy nowym 
cmentarzu od strony ulicy Grottgera oraz na ulicy Nadrzecznej (przy by łej kotłowni); 
-teren przy bloku nr 2 na ulicy Nadrzecznej I p[lac zabaw na Nadrzecznej są 
systematycznie zalewane. Trzeba ten problem zlikwidować; 
-czy będzie ułożony chodnik przy Nadrzecznej 2? 
 
 
Pan Jan Połowianiuk – otrzymaliśmy od Spółki ZEC dokument. Prosiliśmy  o urealnienie 
cen ciepła. Proszę mi powiedzieć czy tak właśnie się stało. 
W tym dokumencie pan prezes pisze, że spółka wykonuje inne roboty i pobiera za ich 
wykonanie opłaty. Czy te usługi były wykonywane w ramach przetargu , czy zleceń z 
zewnątrz i kto te prace zlecał? 
 
Pan Jarosław Bonus: 
-proszę o ustawienie znaków ograniczających prędkość na drodze prowadzącej z Osiedla 
Słonecznego do Ul.Wojska Polskiego (droga ta by łaby przedłużeniem drogi Warmińska-
Osiedle Słoneczne); 
 
Pan Tomasz Michałowski: 
nie otrzymałem odpowiedzi na zapytan ia złożone na poprzedniej sesji: 
-kiedy będzie naprawiona droga przy poczcie prowadząca do sklepu pani Stylka? 
-czy I kiedy będą ustawione , ze względów bezpieczeństwa, na ulicy Targowej przy domu 
państwa Dziubczyk barierki ochronne? 
-firma obsługująca na naszym terenie oświetlenie robi to bardzo źle.Odcinek na ul.Wojska 
Polskiego jest nieoświetlony bo jest awaria przewodu; 
-brak jest mi informacji o tym kiedy będą się odbywały posiedzenia Komisji Rady Miejskiej; 
 
Pani Teresa Lutarewicz: 
-mieszkańcy kolonii Ruszajny proszą o ustawienie ekranów ochronnych na drodze 
wojewódzkiej (prowadzącej do Jezioran);Największy problem mają państwo Rydel, którzy 
dom mają usytuowany przy samej drodze. Częstotliwość przejazdu samochodów 
wiozących żwir  z kopalni kruszywa  jest ogromna I jest to prawdziwy problem dla 
mieszkańców. Mieszkańcy ulicy Wojska Polskiego I Miłej cierpią z tego powodu. Proszę o 
interwencję w tej sprawie; 
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Pan Ryszard Kulesza: 
-w całym mieście należy zmienić znaki dotyczące prędkości poruszjących się pojazdów, 
ponieważ są one nieaktualne; 
 
Do punktu 13. 
 
Pan Adam Perczyński: 
-w Wójtowie na osiedlu na którym zamieszkuję nie ma żadnego znaku mówiącego o tym, 
że jest to teren zabudowany; 
-proszę o podniesienie diet sołecki; 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-proszę o ustawienie znaku z nazwą miejscowości NIKIELKOWO od strony Wójtowa 
(koniec ulicy Kwiatowej); 
 
-proszę o naprawienie drogi w Nikielkowie w miejscu gdzie dwa miesiące tem,u gazownicy 
przep[rowadzali instalację gazową. W drodze utwrzyło się zagłębienie. 
 
Do punktu 14. 
Odpowiedzi przedstawia burmistrz Barczewa pan Lech Nitkowski:  
 
-ograniczenie prędkości  na drodze Warmińska-Osiedle Słoneczne-Wojska Polskiego – 
jeżeli Komisja stwierdzi, że można to zrobić to to zrobimy.  
-ograniczenie prędkości na ul.Sienkiewicza -bez udziału służb powiatowych tego nie 
zrobimy; 
-ustawienie ekranów na kolonii Ruszajn: Zarząd Dróg Wojewódzkich przyjął stanowisko, 
że na  drogach wojewódzkich nie stawia ekranów. Padł jednak wniosek I rozpoczniemy 
jego procedowanie. Powołamy w tym celu Komisję; 
-droga do sklepu pani Stylka: myśleliśmy, że zrobimy to ekipą, którą mieliśmy do 
chodników. Tak się jednak nie stało. Przyjrzymy się ludziom, którzy są przeszkoleni w tym 
zakresie. Myślę, że wniesiemy to do przyszłorocznego budżetu; 
-parking na ulicy Grottgera: tam gdzie jest przewidziana w miejscowych planach zieleń to 
parkingów nie możemy robić. Tam należy wdrażać całą procedurę; 
-barierki przy budynku państwa Dziubczyk: droga jest powiatowa ale przyjrzymy się temu; 
-znaki drogowe w Barczewie: tym tematem zajmie się Komisja Ruchu Drogowego; 
-tablica z nazwą miejscowości Nikielkowo: przyjrzymy się tematowi; 
-doświetlenie cmentarza I ul.Nadrzeczna: przeliczyliśmy się. Tego nie można zrobić bez 
pozwolenia na budowę . Proszę wpisać to do wniosków budżetowych na 2013r; 
-ulicę Sienkiewicza włączymy do przeglądu; 
-ustawienie koszy na ulicy Olsztyńskiej: Starosta powie, że będziecie państwo płacić za ich 
oczyszczanie; 
-przeniesienie placu zabaw z ulicy Nadrzecznej: tu jest bezpiecznie. Jeśli państwo 
postulujecie przeniesienie placu to należy wdrożyć całą procedurę dotyczącą 
przenmiesienia go na bardziej ruchliwą stronę ulicy; 
-odwodnienie ulicy Warmińskiej,Nadrzecznej: mamy zamknięty cały projekt odwodnienia 
tych ulic; 
-chodnik przy bloku Nadrzeczna 2 : na to potrzeba i si ł i środków; 
 
Pan Jan Sturlis: 
-nasze moce przerobowe się zwiększyły. W taryfie uwzględniliśmy 70% wykonanych prac 
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prywatne, Spółka ZWIK. Od 1 października 2012r taryfa jest urealniona. 
Pan Jasiński Dariusz: 
-miejscowy plan nie przewiduje na ulicy Grottgera parkingu; 
 
Do punktu 15. 
Pan Jan Połowianiuk – chcę wrócić do naszych stawek za zajęcie pasa drogowego. 
Myślę, że ludzie mają rację. Wiem, że już niedługo będziemy  konstruować budżet na 
2013 rok I może należy się zastanowić jak te stawki trochę zmniejszyć. 
Pan Zbigniew Chlubicki – ustawa nakłada obowiązek pobierania takich opłat. Aby móc 
dyskutować na temat ewentualnego zmniejszenia musimy mieć odnośniki. 
Pan Lech Nitkowski – przyjrzymy sie tematowi. Jeśli państwo zlecicie nam to to 
przygotujemy odpowiednie dokumenty. 
Pani Halina Bronka – dobrze by było abyśmy to zrobili szybko aby można to było ująć w 
przyszłorocznym budżecie. 
Pan Tomasz Michałowski  odczytał pismo pana Bogdana Kord z prośbą o sponsoring w 
wykonywanej przez p.Kord dyscypliny sportu. Pismo skierowane jest do wszystkich 
mieszkańców. 
 
Pan L.Nitkowski – otrzymałem również tą prośbę. Aby mógł otrzymać pomoc powinien się 
zrzeszyć. 
Pan Edward Maciejewski podziękował dyrektor CKIPGm  za zorganizowanie zajęć 
wakacyjnych w Nikielkowie. Wspomniał również, że bez wspomożenia GKRPA ta akcja nie 
mogłaby sie odbyć. 
 
Pan Edward Maciejewski – na ostatniej sesji jeśli ktoś się poczuł dotknięty moimi 
wypowiedziami to przepraszam. Przepraszam pana Jasińskiego za moje wystąpienie. 
Ruszyłem również pracowników. Niestety nie powinienem był tego robić. Generalnie Urząd 
pracuje dobrze. Istnieje może jeden pracownik, który wpływa na inny wizerunek Urzędu. 
 
Pan Czesław Kopczyński : 
-proszę o pobudowanie  zatoczek przystankowych w Miejscowościach: Kronowo, Próle, 
Łapka; 
-proszę o zwrócenie uwagi aby prz STOREX-ie nie parkował samochód tak blisko przy  
ulicy Mickiewicza; 
 
Pan Andrzej Maciejewski – dziękuję panu burmistrzowi za przeznaczenie pieniędzy na 
naszą drogę. Dziękuję pani Łukowskiej za pomoc przy organizowaniu naszego festynu 
wiejskiego. 
 
Pani Alina Jakończuk – ja dziękuję burmistrzowi za dzisiejszą zmianę budżetu oraz za 
wykonanie drogi od sklepu p.Przybysza, przy cmentarzu, do bloku nr 13.  
 
Do punktu  16. 
Pan Chlubicki – w związku z wyczerpaniem porządku obrad dzisiejszej sesji zamykam  
XXVIII/12 obrady Rady Miejskiej w Barczewie. 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                             Zbigniew Chlubicki 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


